
MØTE KFU-LIER (KOMMUNALT FORELDREUTVALG) 
Dato: 01.11.2022, kl. 18.30 – 20.30 

Sted: Høvik skole, Jensvollveien 42 
Referent:  

Til stede  
 

Skole Name Rolle i FAU Rolle i KFU til stede 

Egge skole Helle Eriksrud 

Helene Isene 

Leder 

Nestleder 

 J 

N 

Gullaug skole Monica Bjørhusdal 

Magne Hovland 

Leder 

Nestleder 

 J 

J 

Hallingstad skole Peter Nygaard Leder  N 

 

Heia skole Tonje Hammargren 

Bianca Volan 

Leder 

Nestleder 

 N 

N 

Hegg skole Live Fagereng 

Kristin Marie Jacobsen 

Leder 

Nestleder 

 N 

N 

Hennummarka skole 

 

Mads Frandsen Leder  N 

Høvik skole Eirik Øyasæter 

Merete Flaten Lie 

Leder 

Nestleder 

Leder J 

N 

Lierbyen skole Lise Haukvik 

Henriette Seierstad 

Leder 

Leder 

 

 

N 

J 

Nordal skole 

 

   N 

Oddevall skole 

 

Elisabeth Ask Olman 

Vegar Tveten 

Leder 

Nestleder 

 N 

J 

Sylling skole 

 

Torild Blegen 

Petronella Saafstrøm 

Leder 

Nestleder 

 (N)* 

N 

Tranby skole Mathilde Berger 

Marianne Hansteen 

Leder 

Nestleder 

 J 

J 

Agenda 
1 - Godkjenning av møteinnkalling med agenda og valg av møteleder og referent 

2 - Konstituering av KFU for det neste året, inkl. valg av verv for ett år av gangen;  

 Leder, nestleder, arbeidsgrupper etter behov 

3 - Gjennomgang av og evt. revisjon av vedtekter 

4 - Generelt samspill med Lier kommune og omgivelsene, samt FAU´ene og FUG 

5 - Oppdatering fra arbeidsgruppe "Digitalisering av Lierskolen", spørreundersøkelsen 

6 - Natteravner (samarbeid mellom ungdomsskolene) 

7 - Bruktmarked i forb. med skolefester i ungdomsskolen 

8 - Orientering om nytt skoleadministrativt system i kommunen  

9 - Eventuelt 

Kommentert [PS1]: Ideen er at man her legger inn alle FAU 
ledere + nestleder,eventuelt også mobil. Så krysser man bare av Ja 
eller Nei 
 



 

  

Referat  
Saksnummer Sak Kommentar/Ansvarlig 

22-11-01 
Godkjenning av møteinnkalling med agenda og valg av møteleder og 
referent 
 
Møteinnkalling godkjennes 
Eirik Øyasæter velges til møteleder 
Referent velges; Vegar Tveten 
 

 
Referat av Eirik Øyasæter 

22-11-02 
Konstituering av KFU for det neste året, inkl. valg av verv for ett år 

av gangen;  

 Leder, nestleder, arbeidsgrupper etter behov 

Presentasjon av vervene som KFU bør ha.  

Det fremheves at KFU ikke trenger fast sekretær, men derimot en 

motivert leder og motivert nestleder. I tillegg vil det være aktuelt med 

arbeidsgrupper for bestemte saker. 

Eirik Øyasæter gir uttrykk for motivasjon for å fortsette som leder 

inneværende skoleår. Eirik Øyasæter fortsetter som KFU-leder frem 

til valg av leder neste møte. 

Særlig fokus på valg av nestleder, viktig fordi ellers blir det mye på 

leder. Det stemmes for at beslutning om valg av leder og nestleder for 

inneværende skoleår endelig avgjøres i neste møte, der man håper på 

større oppmøte.    

 
 
 

 
Valg av leder og nestleder 
neste KFU-møte 

22-11-03 Gjennomgang av og evt. revisjon av vedtekter 
Flere endringer identifiseres påkrevd i vedtektene. Dette gjelder 
særlig §4 - Valg og konstituering. Men det er også aktuelt å 
implementere en struktur som forbinder KFU tettere til de deltagende 
skolers FAUer. 
Det bestemmes at dette er ting som henger sammen med sak 22-11-
02 og 22-11-09, og at sakene har slik viktighet at man endelig 
behandler revisjon av vedtektene i neste KFU-møte, der man jft. Sak 
22-11-02 håper på større oppmøte.        

 
Revisjon neste KFU-møte 

22-11-04 
Generelt samspill med Lier kommune og omgivelsene, samt 
FAU´ene og FUG 
 
Leder orienterte om samspillet mellom KFU, skolene, lærerne, 
kommunen, skolepolitikerne generelt. Det vises til det 
flerpartsamarbeid man har klart å få til i forbindelse med større saker 

 
Eirik Øyasæter orienterer etter 
seminar. 



så som, bl.a. spørreundersøkelsen og digitalisering. Denne typen 
samarbeid karakteriseres som ganske unikt nasjonalt og står frem 
som et eksemplarisk (sitat Asbjørn Tolo; FUG) eksempel på hvordan 
den norske modellen således kan videreføres inn i skole, samfunn og 
foreldre-samarbeid generelt. 
Leder Eirik Øyasæter er i denne sammenhengen invitert til å holde 
innlegg på et seminar og skole-hjem-samarbeid hos KS (Kommunenes 
sentralforbund) i Oslo 14.11.2022 i regi av FUG (foreldreutvalget for 
grunnskoleopplæringen). Det er ønske om å formidle Lier-modellen til 
skole-Norge som eksempel på hvordan ting kan organiseres.  
 
Det kan videre konstateres at KFU er allerede blitt en akseptert part i 
skolesaker i Lier kommune, og det er tydelig at både foreldre og 
skole/kommune har gjensidig nytte av dette samarbeidet. En 
nyttefunksjon som igjen forsterker samarbeid. 
KFU har en foreløpig sjelden og betydelig påvirkningsmulighet i vår 
kommune. Denne muligheten må vi ta godt vare på, men den krever 
et visst minimum av innsats, og er ingenting foreldrene i Lier kan ta 
for gitt.      
Eirik Øyasæter orienterer i etterkant av seminar hos KS 

22-11-05 
Oppdatering fra arbeidsgruppe "Digitalisering av Lierskolen", 

spørreundersøkelsen 

Spørreundersøkelsen ble gjennomført i perioden 29/8-29/9 2022. 

Responsen har generelt vært meget bra, langt bedre enn en del 

hadde fryktet (svarprosent 56%). Her vil KFU berømme godt 

samarbeid mellom FAUene lokalt og skolelederne.  

Resultatene av undersøkelsen ble kort presentert KFUs leder 

01.11.2022, men inneholder mye rådata som skal bearbeides videre. 

Generelt kan det oppsummeres at det er stor spredning i resultatene 

og at det blir nødvendig med en ganske omfattende analyse før en 

sluttrapport med identifiserbare tiltak foreligger. 

KFU er invitert av kommunalsjef Kari-Ann Dale til møte med den 

kommunale arbeidsgruppen for undersøkelsen 7/11 på rådhuset. Der 

vil resultater bli diskutert, men også veien videre frem mot 

sluttrapport og evt. tiltak. 

Leder Eirik Øyasæter stiller i dette møtet, men ønsker gjerne flere 

med seg ”på laget”.  

 

 

 
Leder orienterer etter møte i 
kommunen.  

22-11-06 Natteravner (samarbeid mellom ungdomsskolene) 
Det er generell interesse for at ungdomsskolene samarbeider om 
2natteravning”. Dette går både på oppdekking av aktuelle patrulje-
steder og samarbeid om vaktfordeling. Felles natteravning er også et 
uttrykt ønske fra politiet gjennom tidligere henvendelser. 
De lokale FAU-representanter som representerer natteravnansvar 
ved de aktuelle skolene samrår seg i saken. Blir primært aktuelt mot 

Høvik (ungdomsskole) - FAU 
ansvarlig 
Lierbyen skole  – FAU ansvarlig 
Tranby skole – FAU ansvarlig 
Gullaug FAU  
 
 



våren.  
KFU tar kontakt med politiet (Pål Sørensen) for koordinering.   
 

 
Helle Eriksrud  
 

22-11-07 Bruktmarked i forb. med skolefester i ungdomsskolen 
Det har en kortere periode vært en samkjøring av gjennomføring av 
bruktmarked for ungdomsskoleelever som skal på skoleball gjennom 
vinteren. Bruktmarkedet har vært avholdt ved Lierbyen skole.  
Dette er et samarbeidet man ønsker å styrke, ved at flere skoler 
deltar som medarrangører og derigjennom gjør dette til et mer 
etablert og større/samlende bruktmarked for formålet.       

Lokale FAU-representanter 
ansvarlige for Skoleball e.l. ved 
de aktuelle ungdomsskolene. 
Lierbyen skole FAU 

22-11-08 
Orientering om nytt skoleadministrativt system i kommunen  

Prosess med innkjøp av nytt datasystem/plattform for skolebruk i 
kommunen/skolene går sin gang. KFU har fått med sine innspill 
sommeren 2022, og KFU har observatørstatus i prosessen med valg av 
leverandør.    
Nytt skoleradministrativt system, inneholdende ”bokser for foreldre”   
karakteriseres for oss foreldre som helt avgjørende for at vi i 
fremtiden skal ha gode arkiveringsrutiner og effektive 
kommunikasjonslinjer internt i FAUer og KFU, men også utad til alle 
foreldre. Man styrer dermed vekk fra facebook og andre systemer 
som av fagfolk karakteriseres som ekskluderende og høyrisiko ift 
datasikkerhet og rekkevidde.   
Kommunens innkjøpsavdeling jobber videre med anskaffelse av nytt 
system, og målsettingen har vært å få på plass nytt system ca. mars 
2023. KFU holdes oppdatert.   

 

22-11-09 Eventuelt 
 
Det vil være behov for å formalisere rollen KFU har opp i mot FAUene. 
Dette bør vi ta en egen diskusjon på. Og tilsvarende formalisering bør 
fastsettes i FAUene ved de deltagende skolene. Formalisering kan og 
bør skje gjennom KFUs og FAUenes vedtekter. 
Litt av metodikken bør gå på at FAUene kanaliserer sine saker rettet 
mot kommunen og storsamfunnet gjennom KFU for økt 
gjennomslagskraft og sterk solidaridet mellom skolenes FAU.   
Tilsvarende må man sikre at informasjon og delegering mellom KFU 
og FAUer går sømløst også i overgangstider der det over tid skjer 
utskiftninger i FAUs og KFUs mannskaper. Dette for å sikre kontinuitet 
for KFU, men også sannsynligvis økt lokalt FAU-engasjement for FAU. 
 
Generelt var det interesse for å se litt nærmere på dette med lokalt 
engasjement, og erfaringsutveksling fra de forskjellige skolene.        
 
Saken diskuteres videre og settes opp i agenda til neste KFU-møte 

Sak for neste møte  

 

 


